
 
 

 

Verksamhetsberättelse för år 2019 
 
Styrelsen för Höganäs samfällighetsförening avger följande verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2019. 
 
Styrelsen för 2019 har bestått av följande personer: 
Margarethe Serkitjis ordförande 2019-2020 
Bengt Hagaeus, kassör 2019-2020 
Göran Andersson, sekreterare 2018-2019 
Torbjörn Hansson, ledamot 2019-2020 
Marcus Hedman, ledamot 2018-2019 
Alvaro Diaz, ledamot 2018-2019 
Henrik Alfredsson, suppleant 2019 
Hanna Läbom, suppleant 2019 
Sebastian Gillberg, suppleant 2019 
 
 
Revisorer: 
Patrik Lindell, revisor 2019 
Camilla Lundell, revisor 2019 
Tommy Karlsson, revisorssuppleant 2019 

 
Valberedning: 
Torbjörn Andersson, sammankallande etapp 2 
Sadullah Ibrahimi etapp 3 
Petter Karlsson etapp 1

 

Styrelsen har sammanträtt 8 gånger under verksamhetsåret. Därutöver har årsmötet planerats till 26 februari 2020. 
På styrelsemötena har olika angelägenheter för samfällighetens förvaltning diskuterats och beslutats. Även olika 
frågor från samfällighetens medlemmar och utomstående har behandlats. 

Styrelsen har under året planerat tre städdagar, två på våren och en på hösten. Många av samfällighetens 
medlemmar har på dessa dagar gemensamt arbetat med diverse underhåll, sett till att det blivit fint i området 
samt ätit korv tillsammans.  

Förvaltning under året: 

• Arbetat utifrån underhållsplanen som beslutats på årsmötet 2019. 

• Tvättat och målat taken på föreningens samtliga gemensamma byggnader. 

• Installerat nya värmeelement i alla föreningens soprum. 

• Förbättrat ventilationen i det stora soprummet. 

• Installerat ny elanslutning till garagelängan närmast samlingslokalen, samt installerat en ny elcentral i 
längan. Den förra installationen var inte korrekt utförd enligt dagens krav. 

• Påbörjat en dialog för att få kommunen att ta sitt ansvar för bäcken mot skogen. 
Bäcken behöver grävas ur / rensas ur. 

• Påbörjat arbete med underhåll och renovering av lekplatserna. Offert erhållen från extern leverantör och 
åtgärder planeras för 2020. 

• Inhämtat offert för arbetet med att laga asfalt rund ett antal av områdets brunnar. Arbetet ej utfört under 
2019 p.g.a. olämpligt väder, men arbetet planeras att genomföras under 2020. 
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